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INTERPELAC JA 

Prosq o udzielenie infonnacji dlaczego nie sq aktualizowane listy os6b oczekujqcych 
na przydzid lokalu socjalnego oraz listy os6b oczekujyych na przydzid lokalu 
mieszkalnego. Zgodnie z $10 pkt.12 Uchwaly XVU11812015 Rady Miejskiej w Kloclzku z 
dnia 12 listopada 2015 r. w szczeg6lnie uzasadnionych sytuacjach losowych po uzyskaniu - - 
pozytywnej opinii Kornisji i za zgodq Bunnistrza istnieje moi2liwo66 aktualii j i  listy w ciqgu 
roku. 

Nie dokonano takiej aktualizacji list mimo, i2 kikanakie os6b zostalo pozytywnie 
zaopiniowanych do ubiegania siq o lokal w 2016 r. 

Doprowaclza to do zamieszania i dezinformacji os6b oczekujyych. Dochodzi ri,wniek 
do sytuacji, * osoby kt6re nie znalazly siq na ligcie dostajq mieszkania 
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